
 

 

 

Zpráva o jednání představitelů ČSC se zástupci České cyklistické asociace. 

 

 

Jednání se uskutečnilo v sídle ČSC dne 15. 2. 2012 

Za ČSC  :  viceprezidenti ČSC,  Jozef Regec a JUDr. Oldřich Horák,  

Za ČCA :   Lukáš Vlach, Erik Řezník, Dušan Olejníček a Lubomír Stříž 

 

Jednání zahájil J. Regec přivítáním přítomných. Nabídl přizvání admin. pracovnice na 

pořízení zápisu, ale členové ČCA toto odmítli s tím, že jednání pokládají za neformální. Bylo 

proto oboustranně dohodnuto, že zápis pořizován nebude, půjde pouze o jisté představení 

asociace a jejich cílů. 

 

Za asociaci zaznělo, že nechtějí být rozkolem v cyklistickém hnutí, ale mají určité snahy o 

pomoc a podobně, jako například asociace pilotů F-1, mají za cíl prosazovat zájmy určité 

skupiny členů. Původně byla ČCA založena pro podporu MTB, ale nyní již zastupují zájmy 

daleko širšího pole cyklistů. Chtěli by například navrhovat své členy do komisí apod. 

 

J. Regec na toto řekl, že on v silniční komisi nemá problém s těmito návrhy a bude-li se jednat 

o odborníky, jejichž činnost bude přínosem, rozhodně nebude proti. Zdůraznil ale, že se musí 

jednat o členy ČSC. Podle jeho názoru by neměl být problém ani v jiných komisích. 

 

O. Horák se potom vrátil k důvodům vzniku ČCA, připomněl některé okolnosti ohledně 

odvolání pana Póla z čela komise MTB, což vyvolalo vlnu emocí, která vyústila v založení 

Asociace a připomněl, že ČSC je sdružení, které má své stanovy a řádně zvolené orgány. Tak 

jako ve státě, když vláda nepracuje podle představ voličů, tito nezakládají vlastní stát na 

znamení nesouhlasu, tak by neměli ani členové ČCA zakládat jakési truc podniky. Příměr 

s asociací pilotů F-1 není relevantní, protože tato asociace je zřízena dle stanov a má přesně 

vymezené pravomoci.  

O návrzích bude informováno prezidium a dle jeho rozhodnutí bude ve spolupráci 

pokračováno, což by bylo na základě dohody, nebo bude spolupráce odmítnuta. O stanovisku 

prezidia budou členové ČCA informováni. 

 

Dále se hovořilo o volbě pana Marka na funkci předsedy komise MTB. Ze strany ČCA 

zaznělo, že nebyly respektovány názory členské základny a výsledky návrhů nebyly ani 

zveřejněny. K tomu vysvětlil O. Horák, že šlo pouze o průzkum, aby ČSC měl určitý názor na 

věc, návrhy na pana PÓLA nemohly být akceptovány, protože není členem ČSC a dále se 

nejednalo o volby. Prezidium pak v duchu stanov pověřilo vedením komise pana Marka, 

zatím do konce r. 2012. Na návrh pana Marka pak byla jmenována nová komise MTB. 

Situace po odstoupení pana Slavíčka z funkce reprezentačního trenéra bude řešena a zatím je 

jako vážný kandidát pan Zapletal. 
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V dalším se hovořilo o nejednotném výkladu některých směrnic, o licencích a novém 

ustanovení zákazu startů a podobně. Za strany zástupců ČSC bylo řečeno, že postupně se 

směrnice novelizují a v tomto se bude i pokračovat, protože je zájem na tom, aby veškeré 

směrnice a předpisy byly výkladově jednotné a srozumitelné a nezaostávaly za současnými 

požadavky. Zákazy startů neplatí pro kategorii Masters a mládežnické kategorie po juniory. 

Nebude asi zájem o uplatňování u Elity „C“. 

 

K pořádání závodů sdělil pan Regec informaci, že probíhá jednání mezi ČSC a Prezidiem 

Policie ČR a připravuje se dohoda o spolupráci při pořádání silničních soutěží. 

 

V Praze, dne 13.3. 2012 

 

 

Jozef Regec 

 

 

 

JUDr. Oldřich Horák 

 

 


